

Begehung Neubau „Lake“ der Swiss Re



Ausgebucht



Liebe Mitglieder

Bevor die Swiss Re das neue Gebäude „Lake“ an die Geschäftsmieter übergeben wird, dürfen wir Ihnen die einmalige Gelegenheit bieten zur Begehung des neuen Gebäudes – spektakulärer Blick über das Seebecken inklusive.

Entstanden ist ein markantes Ensemble zukunftsweisender Bürogebäude, welches das Stadtbild prägt und zur Attraktivität der Stadt als Wirtschaftsstandort beiträgt.

Bitte beachten Sie, dass eine Teilnahme nur mit offizieller Bestätigung durch den Quartierverein Enge möglich ist.

Wir freuen uns auf eine rege Teilnahme
Herzliche Grüsse



Claudia de Capitani
Quartierverein Enge

**Die Teilnehmerzahl ist begrenzt. Anmeldungen werden nach Eingang berücksichtigt.
Die Teilnahmebestätigung erhalten Sie spätestens bis 19. Oktober 2026.**



Anmeldung bis Montag, 12. Oktober 2026

Vorname / Name _____

Adresse _____

Teilnehmende (max. 2) _____

E-Mail _____

Telefon _____

Senden an **qvenge@goffice.ch** oder
Quartierverein Enge, Postfach 1677, 8027 Zürich

Visit to Swiss Re's New "Lake" Building



Fully booked



Dear Members,

Before Swiss Re hands over its new "Lake" building to its commercial tenants, we are delighted to offer you the unique opportunity to tour the new premises – including spectacular views across the Zürichsee.

The development has created a striking ensemble of forward-looking office buildings that shapes the cityscape and enhances Zurich's appeal as a business location.

Please note that participation is only possible with official confirmation from the Quartierverein Enge.

We look forward to welcoming many of you.
Warm regards



Claudia de Capitani
Quartierverein Enge

The number of participants is limited. Registrations will be considered in the order in which they are received. You will receive confirmation of your participation by 19 October 2026 at the latest.



Registration deadline: Monday, 12 October 2026

First-/Surname _____

Address _____

Participants (max. 2) _____

Email _____

Phone _____

Send to **qvenge@goffice.ch** or
Quartierverein Enge, Postfach 1677, 8027 Zürich